
 
 

NOTULEN 
 
 MR-vergadering woensdag 24 januari 2024 

 

 
 
1. Opening en vaststelling agenda 
Om 20.00 uur opent de voorzitter de vergadering. De agenda wordt zonder wijzigingen vastgesteld. 
 
2. Ter vaststelling 

• Notulen MR-vergadering 30-11-2023 
Gerwin: de laatste zin bij punt 5 kan wel geschrapt worden. 
De notulen worden goedgekeurd en vastgesteld. Ze zullen op website en ouderportaal worden 
gepubliceerd. 
 
3. Ouderavond, wanneer en welk onderwerp? 
De vorige vergadering is besloten tot het thema ‘mediawijsheid/social media’. Er is informatie 
ingewonnen bij Zit met Pit (door Wendy) en bij Gijsbrecht van Doorn (door Jelske). Wendy en Jelske 
geven uitleg. Op basis hiervan wordt besloten om Gijsbrecht van Doorn te vragen voor de 
ouderavond en het alleen voor de ouders en niet voor de leerlingen te houden. 
Taken:  
Monique: zal datum prikken en deze zo spoedig mogelijk delen met de MR-leden. 
Jelske: vraagt ouder of zij eventueel de poster wil maken. Als de datum bekend is, zal ze deze 
terugkoppelen naar de spreker en de datum op de social media zetten. 
 
4. Schooljaarplan 2023-2024 
Alles wat vorige keer is besproken, loopt nog. Geen nieuwe dingen te melden. 
Er zijn verder ook geen vragen van de MR-leden. 
 
5. Mededelingen school 

• Personeel 
Er heerst griep, zowel onder leerlingen als onder het team, maar gelukkig is er nog geen groep naar 
huis gestuurd. 
Petra praat de leden bij over het wel en wee van de personeelsleden. 
Door de komst van een instroomgroep en door zwangerschapsverloven wordt er intern geschoven 
met de leerkrachten voor de verschillende groepen. 

• ‘Slobgelden’ 
Deze gelden worden al een paar jaar ingezet om de werkdruk te verlagen (leerkrachten krijgen 
vervanging voor hun groep, zodat ze administratieve taken kunnen uitvoeren), maar door de 
tekorten aan vervangers de afgelopen jaren, worden de leerkrachten, die een administratiedag 
hebben, veelal ingezet om de groep van de zieke collega te draaien. Dat is enerzijds heel fijn omdat 
er dan geen groepen naar huis gestuurd hoeven te worden, maar het heeft wel als gevolg dat de 
werkdruk op deze manier niet verlaagd wordt voor het personeel. 

Aanwezig: Gerwin van der Laan, Wendy Livsey, Daniël Reekers, Jelske van der Veen  
   Feline Dijk, Petra Klijnstra, Monique de Wit 
Afwezig: Tonny Zwierink  



Er wordt bovenschools gekeken of er bezuinigd kan worden en of deze gelden wellicht ook voor iets 
anders gebruikt kunnen worden. Door alle haken en ogen die hieraan kleven, is het op dit moment 
een behoorlijke kluif om de formatie goed rond te krijgen op alle Ambion-scholen. 
MR-oudergeleding roemt de fijne sfeer die ze ervaren op school, ondanks de problemen betreffende 
vervangingen en formatie. 
Jelske: zit er een maximum aan de groepen? Met name de ouders van de groepen 2 zijn bezorgd over 
wellicht twee grote groepen 3 volgend schooljaar. 
Antw.: in principe zit er geen maximum aan, maar aan ouders van leerlingen, die instromen, wordt 
wel kenbaar gemaakt hoe groot de groepen zijn waar hun kind eventueel in komt. 
 
6. Rondvraag 
Monique: vraag vanuit de teamgeleding of de vergadering ook eerder kan beginnen? 
Antw.: de MR-ouders vinden dit ook prima, aanvangstijd wordt 19.30 uur. 
Jelske: zijn de leerkrachten in de pauzes op het plein? 
Antw.: jazeker. Te herkennen aan de gele hesjes. 
 
7. Sluiting 
Om 21.00 sluit de voorzitter de vergadering. 


